
PROTOKÓŁ Nr 53
z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej,

które odbyło się w dniu 11 stycznia 2006 roku

O  godzinie  1300 posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz.  Po 
przywitaniu wszystkich zebranych i stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu) przedstawił porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Przedstawienie treści opinii o projekcie budżetu miasta Marki na 2006 rok
4. Rozpatrzenie pisma Burmistrza Miasta Marki w sprawie wprowadzenia poprawek do projektu 

budżetu miasta Marki na 2006 rok.
5. Wydanie opinii o Wieloletnim Planie Inwestycyjnym na lata 2007/2010.
6. Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie prawa 

pierwokupu (Druk nr 301).
7. Sprawy różne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt. 2 Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad.

Nie zgłoszono żadnych zmian.

Pkt. 3 Przedstawienie treści opinii o projekcie budżetu miasta Marki na 2006 rok

Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz przedstawił treść ww. opinii. Przypomniał również, że Komisja 
na posiedzeniu w dniu 14 grudnia 2005 roku  pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta Marki 
na 2006 rok (Prot. Nr 52 z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej pkt. 4 porządku obrad).

Pkt. 4 Rozpatrzenie pisma Burmistrza Miasta Marki w sprawie wprowadzenia poprawek do projektu 
budżetu miasta Marki na 2006 rok.

Pismo Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił treść ww. pisma i zwrócił się do Komisji z prośbą o rozpatrzenie 
w odrębnych głosowaniach poszczególnych propozycji poprawek do projektu budżetu miasta Marki 
na 2006 rok, zawartych w tym piśmie.

1) poprawki  do  budżetu  miasta  Marki  na  2006 rok,  wynikające  z  zaleceń  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Warszawie.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  poinformował  Komisję,  że  powodem  skierowania  do  Rady  Miasta 
propozycji ww. poprawek są przesłane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Warszawie uwagi do 
projektu budżetu miasta Marki na 2006 rok ( uchwała RIO Nr 321/W/05 z dnia 12 grudnia 2005 roku 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu) a następnie szczegółowo omówił ich zakres.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  nad  wydaniem  opinii  na  temat 
wprowadzenia  do projektu budżetu miasta Marki  na  2006 rok poprawek,  wynikających z zaleceń 
Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Głosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii – 10
przeciwko – 0
wstrzymało się - 1
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Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała ww. poprawki.

2) trzy  poprawki  do  budżetu  miasta  Marki  na  2006  rok,  wynikające  z  wniosków  Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej:

1. zwiększenie  o  18.000  złotych  planu  zadań  inwestycyjnych  w  związku  z  budową 
oświetlenia ul. Teligi w Markach,

2. zamianę nazwy zadania inwestycyjnego – budowa skateparku przy Zespole Szkół Nr 
2 – na budowę placu zabaw,

3. zwiększenie planu zadań inwestycyjnych o 30.000 zł na aktualizację dokumentacji 
projektowej odwodnienia ul. Lisa Kuli i Sowińskiego.

Przewodniczący  Tadeusz  Sienkiewicz  zarządził  głosowanie  w  sprawie  wydania  opinii  na  temat 
wprowadzenia do projektu budżetu miasta Marki ww. poprawek.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. poprawki.

3) poprawki, polegające na zwiększeniu planu wydatków w projekcie budżetu miasta Marki na 
2006 rok o środki przeznaczone na realizację zobowiązań zaciągniętych i niezrealizowanych 
w roku 2005, w zakresie zadań inwestycyjnych i zadań bieżących.

Po  dokonaniu  przez  Burmistrza  Janusza  Werczyńskiego  analizy  zaproponowanych  poprawek  w 
dyskusji  nad  tym punktem porządku obrad  udział  wzięli:  Przewodniczący  Tadeusz  Skienkiewicz, 
radny Tadeusz Skłodowski, radny Bogdan Trzemecki.

Następnie Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii na 
temat  wprowadzenia  do  projektu  budżetu  miasta  Marki  na  2006  rok  poprawek,  polegających  na 
zwiększeniu  planu  wydatków  o  środki  przeznaczone  na  realizację  zobowiązań  zaciągniętych  i 
niezrealizowanych w roku 2005, w zakresie zadań inwestycyjnych i zadań bieżących.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. poprawki.

4) poprawki, polegające na zwiększeniu planu wydatków działu 801 Oświata oraz w dziale 600 
wydatki na ewidencję dróg miejskich.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  szczegółowo  omówił  zakres  zaproponowanych  zmian  w  projekcie 
budżetu.

Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii na temat ww. 
poprawek.

Komisja  Budżetowo –  Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  poprawki  do  projektu 
budżetu miasta Marki na 2006 rok w dziale 801 Oświata oraz w dziale 600 wydatki na ewidencję dróg 
miejskich.

5) poprawki, polegające na zwiększeniu planów dochodów budżetu miasta Marki na 2006 rok, w 
związku z:

- niezrealizowaniem w 2005 roku z przyczyn niezależnych od gminy umowy w sprawie 
współfinansowania budowy sieci wodociągowej w ramach ZPORR,

- otrzymaniem dotacji z PEFRON, rekompensującej gminie utracone dochody w podatku 
od nieruchomości od podmiotów gospodarczych – zakłady pracy chronionej,

- zwiększeniem planu dochodów z tytułu podatku od nieruchomości
- przyznaniem pożyczki przez WFOŚiGW .

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

2



Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii na temat ww. 
poprawek.

Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała poprawki, polegające na 
zwiększeniu planów dochodów budżetu miasta Marki na 2006 rok.

Pkt. 5 Wydanie opinii o Wieloletnim Planie Inwestycyjnym na lata 2007/2010.

WPI na lata 2007/2010 został zawarty w załączniku nr 5 do protokołu.

Burmistrz  Janusz  Werczyński  wyjaśnił,  że  konieczność  dokonania  zmiany  w  Wieloletnim  Planie 
Inwestycyjnym na lata 2007/2010, wynika z przyjętych zmian do projektu budżetu miasta Marki na 
2006 rok, którego WPI jest załącznikiem.

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad udział wzięli: radny Tadeusz Lużyński, Przewodniczący 
Tadeusz  Sienkiewicz,  radna  Małgorzata  Babiuch  –  Hall,  radna  Agata  Świstowska,  radny  Paweł 
Chojnowski, radny Tadeusz Skłodowski, radna Elżbieta Świniarska, radny Bogusław Dąbkowski.

W trakcie dyskusji zgłoszone zostały następujące wnioski do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na 
lata 2007/2010:

1. wniosek o wykreślenie z zakresu zadań, zaplanowanych na 2008 rok w dziale 900 rozdziale 
90015 § 6050 Oświetlenie ulic, realizacji oświetlenia ulicy Teligi,

2. wniosek o zaplanowanie na 2007 rok wykonania dokumentacji projektowej budowy ronda u 
zbiegu ulic Sosnowej i Okólnej oraz zaplanowanie na 2009 rok realizacji tego zadania,

3. wniosek o przesunięcie na rok 2007 (z zakresu 2008 roku) pozycji z działu 900 rozdziału 
90015 § 6050 - realizacja oświetlenia ulicy Zielenieckiej.

4. wniosek o rezygnację z jednego projektu budynku wielorodzinnego przy ul. Lisa Kuli w 2007 
roku  (w  projekcie  WPI  zaplanowano  w  2007  roku  wykonanie  projektów  dwóch  takich 
budynków) - w dziale 700 rozdziale 70095 § 6050.

Ponadto  dyskutowano  na  temat  projektu  przejęcia  na  rzecz  gminy Marki  majątku  należącego do 
spadkobierców Karola Whitehead’a oraz szacunkowych kosztów z tym związanych, szczególnie w 
odniesieniu do przejęcia administracji budynków mieszkalnych, tzw. „kamienic”.

Następnie Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zarządził  głosowanie w sprawie wydania opinii  o 
projekcie WPI na lata 2007/2010 wraz ze zgłoszonymi wnioskami.

Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  Wieloletni  Plan 
Inwestycyjny na lata 2007/2010. 

Pkt.  6  Wydanie  opinii  o  projekcie  uchwały  w sprawie  nieskorzystania  z  przysługującego Gminie 
prawa pierwokupu (Druk nr 301).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił ww. projekt uchwały.

Wobec niepodjęcia przez Komisję dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Tadeusz 
Sienkiewicz zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku 
nr 301.

Komisja  Budżetowo  –  Gospodarcza  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w 
sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie prawa pierwokupu. 
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Pkt. 7 Sprawy różne.

1. Radny  Tadeusz  Skłodowski  zapytał  o  stan  zaawansowania  robót  przy  budowie  pętli 
autobusowej przy ul. Dużej.

Burmistrz Janusz Werczyński zapewnił, że prace przebiegają zgodnie z harmonogramem.

2. Radny Bogdan Trzemecki poinformował Komisję, że wystąpił z interwencją do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie wydłużenia czasu na przejście dla pieszych 
przez ul. Piłsudskiego na skrzyżowaniu z ul. Graniczną. Zdaniem GDDKiA zielone światło 
dla pieszych na tym skrzyżowaniu świeci się w czasie określonym odpowiednimi przepisami.

3. Radna Agata Świstowska zaproponowała wystąpienie do Rady Bezpieczeństwa Drogowego w 
sprawie poprawy stanu bezpieczeństwa pieszych i innych uczestników ruchu drogowego w 
rejonie skrzyżowania ul. Piłsudskiego z ul. Legionową.

4. Radna Agata Świstowska poruszyła kwestię przydziału nowowybudowanych lokali socjalnych 
przy ul. Lisa Kuli w Markach.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił kryteria determinujące wybór lokatorów ww. lokali.

Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Pkt. 8 Zamknięcie posiedzenia.

O godzinie 1530 Przewodniczący Tadeusz Sienkiewicz zamknął  posiedzenie Komisji  Budżetowo – 
Gospodarczej.

Protokołowała
Elżbieta Jurczyk Przewodniczący Komisji

          Budżetowo – Gospodarczej

  Tadeusz Sienkiewicz
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